
Programrådet for 

lektorutdanningen 

 

 

Protokoll fra møte i Programrådet for lektorutdanningen  

Møte 3 2022 

 

Tidspunkt: 19. mai, 2022, kl. 12.15 – 14.00 

Møtested: Langes gate 1, 2. etg.  

 

Til stede:  

Hans Marius Hansteen (leder), Liv Eide (vara PS), Sigrid Ørevik (HF), Katharina Sass (SV), 

Jorun Nyléhn (MN), Kjetil Storaker (FIL), Endre Brunstad (senterleder, observatør) Marthe H. 

Grønsveen (faglig praksiskoordinator, observatør) og Aud Irene Mehammer (SA) 

 

Ranveig Lote, seksjonssjef ved Lektorsenteret, deltok også. 

 

Meldt forfall:  

Roald Valle (UiB Videre, observatør), Anita Mæland (BK) Steinar Sætre (KMD) og Monica 

Håkonsli (VLFK)  

 

Forslag til dagsorden: 

I Godkjenning av innkalling og dagsorden 

Innkallingen ble godkjent.  

 

II Godkjenning av protokoll fra møtet 23. mars 
Protokollen ble godkjent.  
 
Saker til eventuelt: 

1. Sak fra LUHF vedr programvarelisens på Padlet 
  
III Diverse tilbakemeldinger fra programrådsleder 

1. Referat fra praksisutvalgsmøte 26. april (lagt ved innkallinga) 

2. Møte i Universitets- og høgskolerådet (referat lagt ved innkallinga) 

• I møte til UHR-Lærerutdanning var hovedtemaet rammeplaner. Det er 

signaler som tyder på at det er ønskelig med forenkling til en rammeplan, 

felles for 5LU og GLU. Hva vil dette ha å si for f.eks. redesign-prosessen? 

• I møte i Nasjonalt fagorgan for lektorutdanning 8-13 og praktisk-pedagogisk 

utdanning for allmennfag var temaet retningslinjer og få en felles forståelse 

av dem. Retningslinjene skal revideres og det er ønskelig å gjøre de så enkle 

som mulig og ikke forbli et referat av rammeplaner, 

3. Sommeravslutning for lærerutdanningen blir 15. juni på Lønningen Lystgård i 

Botanisk hage på Milde. 

 
Vedtakssak 

Sak 18/22 Forskningsdagen 2022   



Programrådet forslår følgende tema for forskningsdagen 2022: Praksis i lektorutdanninga 

(forskning på praksis, i praksis, om praksis etc) 

 
Vedtak 

1. Programrådet vedtok at forskningsdagen 2022 holdes ca. 1. desember. 

 

2. Programrådet ber fakultetene (via brev i ephorte) om å oppnevne én representant 

hver til programkomite for forskningsdagen. 

 

Sak 19/22 Ekstern fagfellesamling 2022 
 
MN orienterer om ny ekstern fagfelle for LUMN: Anders Sanne, NTNU. 
 
Forslag til tema for fagfellesamlingen er fagfellenes syn på modellforslagene, som på det 
tidspunktet er ute på høring. Programrådet ønsker samtidig at fagfellene kan komme med 
forslag til aktuelle tema å ta opp. 
 
Programrådet forslår at fagfellesamlingen holdes i midten av uke 44. Dersom dette blir for 
tett opp til innleveringsfristen 1. desember kan fristen forskyves. Forslag om tidspunkt må 
avklares med fagfellene. 
 
Vedtak 

1. Programrådet foreslår at ekstern fagfellesamlingen holdes i midten av uke 44. 
  

2. Programmet skal bl.a. omhandle følgende tema: Fagfellenes syn på forslag til modell 
for lektorutdanningen ved UiB, som er på høring i perioden 24.10 – 21.11. 
 

 
 
Sak 20/22 Åpen dag 2023 
 
Vedtak 

1. Programrådet vedtok at lektorutdanningen skal ha arrangementer på Åpen dag i 
2023. 

 
2. Fakultetene bes (via brev i ephorte) om å oppnevne et medlem til en 

arrangementskomité som er ansvarlig for å utforme programinnholdet. Komiteen skal 
bl.a. bestå av en fagdidaktiker, én pedagog, en studentrepresentant og 
programkoordinator for lektorutdanningen. Det forutsettes at komiteen innhenter 
bidrag fra resten av fagmiljøene. 

 
 
Drøftingssaker 

Sak 21/22 Reorganisering av lektorutdanninga ved UiB  
Programrådsmedlemmene har ulik informasjon fra fakultetene ut ifra de ulike fakultetenes 
håndtering av henvendelsen fra styringsgruppen: 

• På MN har ikke fakultetet henvendt seg til lektorutdanningsutvalget. 



• På HF vil mandatet til lektorutdanningsutvalget (LUHF) bli justert ut ifra hvordan 
fakultetet velger å organisere programledelse. LUHF skal gi tilbakemelding på forslag 
til justert mandat. 

• På SV er det mindre komplekst då det kun er ett institutt involvert, og dagens 
lektorutdanningsutvalg vil nok bli mye likt den fremtidige programledelsen. 

• På PS har det frem til nå vært en og samme person som har representert PPU og 
5LU. Institutt for pedagogikk vil ta en runde på hvem som skal ivareta 5LU. 

 
Det er til slutt fakultetene som avgjør organiseringen og som skal gi et svar. Vedr 
skolerepresentanter i felles programstyre vil det være hensiktsmessig at det er 
skolerepresentanter fra praksisfeltet i felles programstyre og fra skoleeier i styringsgruppen. 
Det nye programstyret ligger an til å få 13 medlemmer. Ny organisering skal evalueres etter 
2 år. 
 

Sak 22/22 Redesign 
Læringsutbyttebeskrivelser, som var temaet i digitalt seminar 19. januar, var også temaet for 

halve heldagsseminaret 2. mai. Det første seminaret var primært rettet mot disiplinfagene, 

mens sistnevnte seminar var rettet mot både disiplinfaglige, didaktikere, pedagoger og 

administrative.  

Forslagene til læringsutbyttebeskrivelser som kom frem vil bli gjennomgått av personer på 

Læringslaben og gitt tilbakemeldinger på. Læringsutbyttebeskrivelsene bør være så like som 

mulig og så forskjellig som nødvendig. Det er ønskelig å få til en «katalog» av hvilke 

læringsutbytter fra rammeplanen som er dekt gjennom de ulike læringsutbyttebeskrivelsene. 

I tillegg til rammeplanverket bør redesign-prosessen også ha et øye til 

kvalifikasjonsrammeverket.  

Studentene, som det ikke har lykkes å få involvert i like stor grad som ønsket, vil fortsatt bli 

invitert inn i prosessen til høsten. 

 

Orienteringssak 

Sak 23/22 Møteplan for høsten 2022 
Programrådet støtter anbefalingen om å ha sine møter i forkant av styringsgruppen sine 
møter samt å planlegge møtene ut ifra viktige datoer for redesign-prosjektet. 
 
Sak 24/22       Søkertall 2022  
Programrådet tar saken til orientering. 
 
Sak 25/22 Lektorseremoni 2022 
Programrådet tar saken til orientering.   
 
Sak 26/22 Utlysning fra Direktoratet for høyere utdanning og kompetanse (HK-dir)  
Knyttet til at Lektorsenteret vil ta initiativ til en prosjektsøknad fra UiB og henvende seg til 
fagmiljøene for innspill, har ikke Lektorsenteret helt landet på hvordan og hvilket initiativ som 
skal tas. Lektorsenteret ønsker å forankre en prosjektsøknad bredt i lektorutdanningen og at 
den bør omhandle praksis. 
  
Sak 27/22 Universitetsskoleavtaler 
Synspunkt som kom frem i møte: 

• Det fremtidige programstyret bør diskutere de overordnede prinsippene for partner- 
og universitetsskoleavtalene. 



• Det må komme tydelig frem hva UiB vil med praksis, både ved UiB og i skolen. 

• Det er viktig at avtalene ikke bare handler om praksis i skolen, men også hva UiB kan 
tilby skolene. Partnerskapet må komme tydelig frem i form av likeverd og at partene 
er sidestilte. 

 

Sak 28/22 Eventuelt 
Etter vedtak i LUHF ber de programrådet om å diskutere behovet for at UiB supplerer 
eksisterende programvarelisenser med Padlet og eventuelt annen programvare som er 
hyppig brukt ved praksisskolene. LUHF vurderer at, ut fra studentenes behov for å prøve seg 
på programvare som blir brukt i skolene, ville det vært gunstig å supplere med lisens for 
Padlet og eventuelt annen type programvare som brukes i praksisfeltet. 
 
Programrådet ber medlemmene om å lufte interessen for dette hos de andre fagmiljøene.  


